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portefeuillehouder(s)

College B&W

De fractie heeft de volgende vragen:

Geachte voorzitter,

Tijdens de commissievergadering op 14 november 2019 zei wethouderLok over de parkeerplaatsen 
ten behoeve van Prinsenhof naast het politiebureau:

"Ik heb niet de intentie om deze te verplaatsen. De uitspraak was niet dat ze op die plek moesten 
komen, maar ze moesten binnen 200 meter op een openbare plek van het gebouw. Nou dat was toen  
die plek. Maar we gaan ze zomaar niet weghalen”

Wij hebben hierover de navolgende vragen:

1. Is het juist dat bewoners van Prinsenhof geïnformeerd zijn dat de zes parkeerplaatsen in de 
Nieuwstraat naast het politiebureau voor hen daar vervallen? 

2. Is de plaats waar zij nu parkeerplaatsen aangeboden krijgen binnen die afgesproken 200 
meter?

3. Hoe gaat u met dit alles om in verhouding tot de gerechtelijke uitspraak over deze zaak?

4. Wie krijgen nu de parkeerplaatsen?

5. Kunt u uw beleid hierover aan ons toelichten?

Namens,

Fractie Wezenbeek, Jac Wezenbeek

VLP-fractie, Evelien van der Star-Deijkers



Wij beantwoorden de vraag als volgt:

1. Ja, het is juist dat de bewoners Prinsenhof daarover zijn geïnformeerd;
2. De uitspraak van de Raad van State geeft aan dat er zes parkeerplaatsen op acceptabele 

loopafstand beschikbaar moesten worden gesteld (ten behoeve van het personeel van de 
school). De nieuwe locatie van de parkeerplaatsen 'pashouder Prinsenhof' liggen eveneens 
binnen een acceptabele loopafstand;

3. Er wordt voldaan aan de uitspraak. De Raad van State heeft destijds bevestigd dat de aanleg 
van zes parkeerplaatsen voor personeel van de school, op acceptabele loopafstand, niet zorgt 
voor een onaanvaardbare parkeerdruk in de nabijheid van het plan. De nieuwe locatie van de 
zes parkeerplaatsen ten behoeve van personeel van de school (conform uitspraak Raad van 
State) ligt eveneens op acceptabele loopafstand en beïnvloed de parkeerdruk niet 
onaanvaardbaar.

4. Formeel zijn de zes parkeerplaatsen ten behoeve van het personeel van de school.
5. Het college handelt conform het huidige parkeerbeleid. Echter is hier sprake van een specifieke 

situatie en een uitspraak Raad van State.

Met vriendelijke groet,

Namens het college van burgemeester en wethouders,

Wethouder C.A. (Cees) Lok


